

navilipo

DRY EYES

EYE DROPS

Lubricating and restoring liposomal eye drops with Sodium Hyaluronate & Vitamin E



EN COMPOSITION:

Solution with Liposomes, Aloe Vera gel 1%, Chamomile Extract, Sodium Hyaluronate, Vitamin E-TP, Disodium Edetate, PHMB in an Isotonic buffered solution.

PS: Does not contain Chlorhexidine, Thimerosal, or Benzalkonium Chloride.

DESCRIPTION:

NAVI[®]LIPO is a lubricating and restoring ophthalmic liposomal solution made up from phospholipids which are natural constituents of the lachrymal fluid which helps restore the lipid layer. The sub-microscopic lipid particles dispersed in the micro-emulsion protect the ocular tissue, by forming a thin hydrophobic barrier, which mimics the lipid layer naturally found in the tear film.

INDICATIONS:

NAVI[®]LIPO eye drops helps restoring the ocular surface micro-environment altered by the increased tendency to evaporate, instability of tear film, traumas, ocular surgery, wear of contact lenses, prolonged exposure to computer terminals.

DIRECTION FOR USE:

- 1 - Shake before use.
- 2 - Wash your hands before using the eye drops bottle.
- 3 - Instill 1 or 2 drops of the solution in each eye, as many times as needed or according to your specialist's recommendation.

NAVI[®]LIPO can be used with all types of contact lenses.

WARNINGS:

- In case of eye irritation, stop using the product and contact a physician.
- Do not use if you are allergic to any of the product components.
- Do not touch the eyes with the tip of the bottle.
- Keep out of the reach of children.
- Do not ingest.

- Do not use the product after the expiry date.
- Use within 28 days of first opening.
- Sterile until first opening.
- Close the bottle tightly immediately after use.

CONTRAINDICATIONS:

- None known.

STORAGE:

- Keep away from heat sources.
- Store in a dry place, between 5 and 35°C.

Bottle 3 ml

REF

Bottle 10 ml

REF

STERILE | A



Manufacturer:
NOVAX[®]PHARMA
Le Coronado
20, Av. de Fontvieille
MC 98000 MONACO
www.novaxpharma.com

CE
0051

V1 - Rev . 29/08/2017

navilipo

YEUX SECS

GOUTTES OCULAIRES

Solution ophtalmique lubrifiante et apaisante à base de liposomes avec Hyaluronate de sodium et vitamine E



FR COMPOSITION:

Solution aux Liposomes, Aloe Vera gel 1%, Extrait de Camomille, Hyaluronate de Sodium, Vitamine E-TP, Edetate Disodique, PHMB dans une solution tamponnée isotonique.

PS : Ne contient pas de Chlorhexidine, de Thimérolal ou de Chlorure de Benzalkonium.

DESCRIPTION:

NAVI[®]LIPO est une solution ophtalmique aux liposomes lubrifiante et apaisante, à base de phospholipides qui sont des composants naturels du liquide lacrymal.

Les particules lipidiques microscopiques dispersées dans la micro-émulsion ont pour fonction de protéger le tissu oculaire, en formant une fine barrière hydrophobe, qui imite la couche lipidique naturelle du film lacrymal.

INDICATION:

Les gouttes oculaires NAVI[®]LIPO aident à préserver et restaurer la surface oculaire altérée par la sécheresse oculaire croissante, l'instabilité du film lacrymal, les blessures, la chirurgie oculaire, le port de contact de lentilles, l'exposition prolongée devant des écrans.

MODE D'EMPLOI:

- 1 - Agiter avant emploi.
- 2 - Lavez-vous les mains avant d'utiliser le flacon de solution ophtalmique.
- 3 - Instiller 1 à 2 gouttes de la solution dans chaque œil, autant de fois que besoin, ou suivant les recommandations de votre ophtalmologiste.

NAVI[®]LIPO peut être utilisé avec tous types de lentilles de contact.

MISE EN GARDE:

- En cas d'irritation des yeux, cessez d'utiliser le produit et contactez votre médecin.
- Ne pas utiliser si vous êtes allergique à l'un des composants du produit.
- Ne pas toucher la surface de l'œil avec le nébuliseur.
- Garder hors de la portée des enfants.

- Ne pas ingérer.
- N'utilisez pas le produit après la date de péremption.
- Utiliser dans les 28 jours suivants la première ouverture.
- Stérile jusqu'à la première ouverture.
- Fermez la bouteille fermement immédiatement après l'utilisation.

CONTRE INDICATIONS:

- Non connues.

CONSERVATION:

- Conserver à l'écart de toute source de chaleur.
- Conserver dans un endroit sec, entre 5 et 35°C.

Flacon 3 ml

REF

Flacon 10 ml

REF

STERILE | A



Fabricant:
NOVAX[®]PHARMA
Le Coronado
20, Av. de Fontvieille
MC 98000 MONACO
www.novaxpharma.com

CE
0051

V1 - Rev . 29/08/2017

F291 Rev: 14/02/2019